

## 日航里數條款及細則:

- 1. 一般合資格簽賬(「一般合資格簽賬」):包括以 AEON Card JAL 信用卡(「信用卡」)所作之購物簽賬(包括信用卡免息分期計劃)可獲享 HK\$8=1 日航里數;而當中所有透過八達通自動增值、電子錢包增值/轉賬/任何交易(包括但不限於 AlipayHK、WeChat Pay HK 及 PayMe)及透過流動裝置/應用程式/電子轉賬平台進行個人對個人(P2P)的現金轉賬及加密貨幣交易,每月合共最多可獲享 1,250 日航里數。
- 2. 如信用卡所作之簽賬符合以下指定類別,則可以相關指定兌換率獲享日航里數。然而,如 簽賬已符合條款 1 內之一般合資格簽賬,則本條款 2 之特定兌換率不適用。
  - 本港餐飲簽賬:可獲享 HK\$6=1 日航里數。本地餐飲簽賬指於本地食肆堂食及外賣簽賬並以港元誌賬之交易,並只根據 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 之商戶類別碼釐定為餐廳或食肆的香港簽賬。

然而,網上平台、酒席宴會、私人宴會、包場派對、設於酒店/百貨公司/俱樂部/會所內的飲食專櫃/商戶及其他簽賬類別的指定商戶所提供的餐飲服務簽賬則被只會被視為一般合資格簽賬,詳情請參閱條款 1。

 日本海外簽賬:可獲享 HK\$6=1 日航里數。日本海外簽賬只包括於日本實體店以日元簽 賬之消費交易,並根據 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 就相關國家或地區所 設定的代碼釐定簽賬商戶是否界定為日本簽賬。

然而,網上交易則被只會被視為一般合資格簽賬,詳情請參閱條款 1。

- AEON Stores 簽賬:可獲享 HK\$7=1 日航里數(不適用於購買 AEON 購物禮券、Molly Fantasy、以 AEON Mobile 快付通線上支付功能完成之交易、部份貨品及不參與此推廣優惠的特許銷售商。)
- 3. 以下簽賬交易將不獲享任何日航里數:
  - a. 現金預支;
  - b. 現金套現分期;
  - c. 透過 AEON 網上客戶服務繳付列於商戶類別之網上賬單 (包括向稅務局繳交的賬單);
  - d. 手續費及費用(包括財務費用、年費、逾期費用及其他費用);
  - e. 賭博交易;
  - f. 未誌賬/取消/退款的交易;及
  - g. 任何被發現為詐騙、非法或犯罪之交易。
- 4. 簽賬分類及地區將完全由 AEON 酌情決定及參考不時由 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited. (按情況適用)發行之相關商戶編號決定。AEON 有權隨時更改獲得里數之所需簽賬金額及換領獎賞之細節,而不須另行通知。

(2025年5月)

## **JMB Mile Terms and Conditions:**

- General eligible transactions ("General Eligible Transactions"): Spending (including the credit
  instalment plan) with AEON Card JAL ("Credit Card") is entitled to HK\$8=1 JMB Mile; and a
  maximum of 1,250 JMB Mile per month will be awarded to Octopus Automatic Add Value Service
  payment, reload/transfer/any transaction using digital wallets (including but not limited to
  AlipayHK, WeChat Pay HK and PayMe), person to person (P2P) fund transfers via mobile
  device/app/electronic platform and cryptocurrency transaction.
- 2. If transaction using the Credit Card is satisfied as the below specified type of spending, such transaction will be eligible to earn the JMB Mile according to the specified conversion rate; however, where the transaction has already satisfied as General Eligible Transactions as specified in Clause 1, then the conversation rate in the Clause 2 will not be applicable.
  - Local dining transactions: Entitled to HK\$6=1 JMB Mile. The local dining transactions include credit purchase of dine-in and takeaway in HKD at dining outlets in Hong Kong in accordance with the merchant codes issued by Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited.
    - However, transactions made through online platforms, banquet services, private functions, private room events, dining outlets in hotels, department stores, associations and clubhouses, and the food and beverage services provided by a designated merchant of other spending categories will be counted as <u>General Eligible Transactions</u>, details please refer to Clause 1.
  - Japan overseas transactions: Entitled to HK\$6=1 JMB Mile. The Japan overseas transactions
    only include physical stores spending in Japan with Japanese Yen in accordance with the
    country / region code issued by Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited.
    - However, online transactions will only be counted as <u>General Eligible Transactions</u>, details please refer to Clause 1.
  - AEON Stores transactions: Entitled to HK\$7=1 JMB Mile (not applicable to purchase of AEON Gift Certificate, Molly Fantasy, AEON Mobile POS Express in app payment, selected items and licensee shops which do not joint the promotion).
- 3. The following spending transactions will not be awarded any JMB Mile, which include:
  - a. cash advances;
  - b. cash advance cash instalment plan;
  - c. online bill payments made for the merchant categories listed on AEON Netmember Service (including bill payments to the Inland Revenue Department);
  - d. fees and charges (such as finance charges, annual fees, late charges and other charges);
  - e. betting and gambling transactions;
  - f. un-posted/ cancelled/ refunded transactions; and
  - g. transactions for any fraudulent, illegal, or criminal purposes.
- 4. Transaction classifications and regions shall be determined at the sole and absolute discretion of AEON with reference to the relevant merchant codes from Mastercard Asia/ Pacific (Hong Kong) Limited (as applicable) from time to time. AEON reserves the right to change the spending



requirements for earning a JMB Mile and the particulars regarding redemption at any time without prior notice.

(May 2025)